
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst Forum 
voor Democratie 

Datum 12 december 2023 
Onderwerp 186-2023 - Beloofde stand van zaken en bijeenkomst 

woningbouwopgave 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Het wil ondanks grote ambities en beloftes nog steeds niet echt vlotten met het bouwen van 

voldoende woningen voor onze inwoners. Tijdens de behandeling van de begroting in november jl. 

hebben de fracties van de Roosendaalse Lijst en Forum voor Democratie voorstellen gedaan om de 

woningbouwopgave te versnellen. Wethouder Van Gestel gaf tijdens de commissie 

(begrotingscommissie van 2 november jl.) aan dat deze voorstellen beter behandeld kunnen worden 

in december. Hij zei (fragment 2: - 35.31 evenals in fragment 3: - 9.00) dat er dan een 

raadsmededeling over de woningbouwopgave (actualisatie van de woningbouwmonitor) zou komen. 

De toezegging dat we eind dit jaar het onderwerp bespreken komt ook terug in fragment 3 van de 

commissie (-10.59: ‘ik heb u toegezegd dat we dat dan ook doen’). Op basis van de raadsmededeling 

zou er eveneens een themabijeenkomst hierover georganiseerd worden. Hier konden de voorstellen 

van de Roosendaalse Lijst en Forum voor Democratie over de versnelling van de woningbouw aan de 

orde komen. Beide fracties hebben toen gehoor gegeven aan de oproep van de wethouder om de 

voorstellen aan te houden. Dit met de toezegging dat we in december dit onderwerp zouden 

bespreken. Tot op heden is de betreffende raadsmededeling (actualisatie) echter nog niet 

verschenen. Ook zien we geen uitnodiging voor een themabijeenkomst op dit gebied.  

Voor beide fracties blijft het van belang dat we gas geven op bouwen. We nemen aan dat de 

wethouder zijn belofte over de betreffende informatie nakomt en snel een themabijeenkomst 

organiseert om dit samen met de raad te bespreken. Beide fracties hebben over het bovenstaande de 

volgende vragen: 

 

1.      Wanneer kunnen wij de toegezegde actualisatie van de woningbouw die in december zou 

verschijnen verwachten? 

2.      Komt u de toezegging na, die u gedaan heeft in de commissie, dat we dit jaar nog met elkaar 

om tafel gaan om de woningbouwopgave te bespreken. Zo ja wanneer vindt deze bijeenkomst plaats 

en zo nee, waarom niet? 

Namens de Roosendaalse Lijst & Forum voor Democratie 

 

René van Broekhoven & Corrie van Leerzem 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Wanneer kunnen wij de toegezegde actualisatie van de woningbouw die in december zou 

verschijnen verwachten? 

Zoals beloofd ontvangt u in deze maand inderdaad de Woningbouwprogrammering 2024. 

 

2. Komt u de toezegging na, die u gedaan heeft in de commissie, dat we dit jaar nog met elkaar 

om tafel gaan om de woningbouwopgave te bespreken. Zo ja wanneer vindt deze bijeenkomst 

plaats en zo nee, waarom niet?  

Als de Woningbouwprogrammering 2024 aspecten bevat die u graag in een themabijeenkomst nader 

wenst uit te diepen, horen wij dat graag en zullen wij dat in afstemming met de griffie z.s.m. voor u 

faciliteren. Voorts is het aan uw raad om de Raadsmededeling al dan niet te agenderen voor 

bespreking in uw raadscommissie. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


